
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

21 april 2021 kl. 13:30 Veckefjärdens konferenslokal 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet. 

 

 

2. Närvarande 

J-O Larson, Christian Mattfolk, Mikael Nordin, Tomas Eriksén  

och Anders Lindgren. 

 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

  



 
 

 

 

 

 

4. Aktiva frågor 

a) Källsorteringen kommer att utökas. Har påbörjats. (Tvillingsta). 

b) Hur man hittar till tee 14 från green 13 ska förbättras. (Tvillingsta). 

c) Next tee-skylten vid hål 16 till 17 ska förbättras. (Tvillingsta). 

d) Hjälp med att skjuta fåglar som pickar upp fairways. Tillstånd på 

skyddsjakt finns. Lämpliga klockslag är 05:30–06:30. (BK/Tvillingsta). 

e) Skaffa in fler städverktyg (kvastar mm) till bag-bodarna. (Tvillingsta). 

f) Det har kommit in förslag, via ett papper, på förbättringar från Arne 

Ögren. (Christian). 

g) Ny slopetabell. (Tvillingsta/Christian). 

h) Självstängande dörrar för fikabodarna vid tee 10. (Tvillingsta). 

i) Tvillingsta långtidsplan finns och bör presenteras för BK. (Tvillingsta). 

j) Skyddsnät tee 48 vid 5:e och 13:e kommer att förbättras. (Tvillingsta). 

k) Under hur många timmar ska man utföra städuppgifter för att få tillbaka  

städavgiften 300 kr (3 eller 4 timmar)? Juniorer 150 kr? (Tvillingsta).  

 

 

 

5. Nya ärenden 

a) Det har kommit in förslag, via ett papper, på förbättringar från Arne 

Ögren från 2020. Skrevs in under aktiva frågor. 

b) Inga ärenden hittills under 2021 har kommit in till 

bk@veckefjarden.com 
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6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)  

a) Ny slope klar. Orange blir Tee 40. Slopetabeller kommer att skapas. 

Skrevs in under aktiva frågor. 

b) Grusvägarna på banan kommer att förbättras. 

c) Skyddsnät tee 48 vid 5:e och 13:e kommer att förbättras. Skrevs in 

under aktiva frågor. 

d) På hål 4 ska den vänstra sandbunkern ersättas med gräs. 

e) Det kommer att läggas mer tid/arbete på allmän skötsel runt 

greenområdena. 

f) En ny app kommer att introduceras, Sista nio. Spelare som avser att 

avsluta spelet efter nio hål meddelar detta via appen. Andra spelare kan 

då ta över från hål 10 som en ny starttid.  

g) Starttider på hela timmar (t. ex. 13:00, 14:00 o.s.v.) lördagar och 

söndagar ska bokas i receptionen. Under vecka 27 – 32 gäller det varje 

dag. 

h) Det kommer ett nyhetsbrev med bra information innan Valborg. 

i) Man kommer satsa mer på att ha starters för att informera spelarna vad 

som gäller omkring hålla rent, sköta banan mm under sin runda. 

j) Man kommer att ha en resurs för att hålla koll på att bokade tider 

används. Om inte skickas det en varning via mejl till den spelare som 

inte avbokat sin tid.     

  



 
 

 

 

 

 

7. Övrigt 

a) Lämpligaste tider för BK-möten är under lunchtid. 

b) Bankommitténs medlemmar är samma som ifjol. 

c) Snart dags för att dra greendukar. Tomas återkommer till Anders när det 

ska utföras. Arbetet kommer troligtvis att starta upp inom en vecka. 

d) Mötet ansåg att protokollen skulle skickas till samtliga medlemmar i 

bankommittèn samt till Mikael Nordin och Marinus "Riny" van Eekelen. 

Var och en hanterar sedan dokumentet.                                        

e) Städdagarna 2020 och vidtagna åtgärder godkändes och inga 

kvarstående uppgifter. Vi börjar på scratch inför städdagarna 2021.  

f) Det var 22 st. medlemmar under 2020 som hade skickat in till 

BK@veckefjarden.com sitt intresse för arbete på banan. Totalt var det 

98 st. medlemmar som arbetade med städuppgifterna och som fick 

tillbaka sin städavgift. (Enligt mötesprotokoll 25 maj 2020). 

g) Tvillingsta har veckomöten. Information hanteras genom att Mikael 

informerar BK och BK informerar Mikael.  

h) Anders informerade om att på www.veckefjarden.com, under fliken 

Klubbsidor – Kommittéer – Bankommitté, har BK sin klubbsida. Ev. 

kan man tänka sig att lägga in uppgifter från Tomas där. Anders har 

skaffat ett konto för att administrera den sidan. Vi gör en utvärdering 

kommande månader om bra eller dåligt. 
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8. Mötets avslutande 

 Anders förklarade mötet avslutat. Han återkommer om datum för nästa möte. 

          Vid tangentbordet Anders.  

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se  

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,  

Jan-Olow Larson 070-66 66 545 janolow.larson@gmail.com 

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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